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 משתתפים:

 חבר מועצת עיר, יו"ר הועדה –צח נחמני 

 חברת מועצת עיר –הדס צור 

 חבר מועצה –יוסי חזן 

 נציגת גופים ירוקים –מרגריטה לייבמן וייס 

 נציג ציבור –שי דנון 

 מנהל מחלקת פיקוח –שלום לוינזון 

 חברת הועדה –מנהלת מחלקת איכות הסביבה  –דורית דן 

 

 -הסכם פסולת אלקטרונית עם מאי מחזור שנבחרה לחברה המקשרת  .1

 החברה תציב ברחבי העיר מתקנים למחזור מוצרים קטנים וגדולים.

אתר קטן נמצא בקרית ביאליק ואתר גדול במפרץ חיפה, יהיה פרסום 

 בהתאם.

ת, במידה והתושב ישים במדרכה פינוי מוצרים לבנים ישנם שני אפשרויו

 ש"ח.150כנגד הודעה מראש או מבית הלקוח תמורת 

 בכל בית ספר ומקומות ציבור.  -מרכז איסוף סוללות

הכנסת מדיחי כלים הוצאות החד פעמי מכלל  -קול קורא מח' חינוך  .2

 גנים . 35כפול ₪  126,000אושר  -חינוך יבדק איפה זה עומד המוסדות

עיריית קרית ביאליק נכנסה יחד עם כל הקריות  – אזור אוויר נקי .3

לתכנית אוויר נקי, תכנית שאמורה להיות המשך לפיילוט שהתבצע 

בחיפה לאזור אוויר נקי. דורית דן השתתפה בישיבות רבות בנושא 

בעיריית חיפה והתכנית התקדמה עד כדי שהגענו לשלב של שיתוף 

 ציבור.
כבישים נקיים מזיהום אוויר אז הסתבר למעשה כל הקריות יהיו עם 

שחוצה שתי שכונות בקרית ביאליק גבעת הרקפות  22ורק כביש 

ונאות אפק ישאר מחוץ לתכנית וכל התחבורה המזהמת תעבור 

הביע התנגדות נחרצת והקפיא  , ראש העיר22באופן חופשי בכביש 

את השתתפות קרית ביאליק, למעשה כל התכנית של הקריות נמצאת 

 מחודשת. כרגע בבחינה



המשרד להגנת הסביבה תומך בעמדת קרית ביאליק וההחלטה כרגע 

 בידי משרד התחבורה.

 ראש העיר עתיד להיפגש עם שרת התחבורה בנושא. 7/3/22בתאריך 

 

תוצאה עגומה לפסולת המדינה הוציאה את  –הוצאת פחים כתומים  .4

כלובי הפלסטיק באופן חד צדדי וזה המצב שנכפה עלינו. בנושא תגבור 

במרחב הציבורי  2.5פינוי של פחים כתומים , כיום פינוי פעמיים בחודש 

מפונה אחת לחודש. נושא הועלה בפני השרה להגנת הסביבה וממתינים 

 לתשובות.
ת הפינויים ואיזה סוג מתקנים יוצבו, לרשות תאגיד תמיר מכתיב על כמו

אין שום סמכות להחליט אלא אם הרשות מממנת את הפינויים ואת 

 המתקנים.

 

הצעה מחברי הועדה: לקחת אדריכל נוף סביבתי לתכנון מרכזי מחזור 

 בשכונות קיימות בדגש על שכונות חדשות.
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